
Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2022. június 30-i ülésére

Sorszám: Tárgy:

BaIo Zoltán

:N:57/22 .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette.

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdések:

1 . Korábban már említette, hogy a Nyíl utca Raktár sor Vége felőli oldala nagyon
kikátyúsodott. Ez útalappal rendelkező Út. Az utóbbi időben az esőzések miatt nagyon sok víz
megállt ezen a területen. A lakosok kérik ennek javítását.

2. Az Árok u. 24. szám alól keresték meg azzal, hogy a tulajdonos megjavítaná a járdát,
megemelné, a munkát saját maga elvégezné, viszont kéri az önkormányzatot, hogy ehhez
biztosítson részére homokot vagy fMdet. Ezt a munkát így a magánszemély és az önkormányzat
együtt hajtaná végre.

Válaszok:

1 . A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Kft feladatát képezi az interpellációban kért
munka, felhívtuk figyelmüket elvégzésére.
2. A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Kft feladatát képezi az interpellációban kért
munka, felhívtuk figyelmüket elvégzésére.

Kérem válaszaim elfogadását.

Békés, 2022. június 24.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2022. június 30-i ülésére

Sorszám: Tárgy.

Csibor Géza

:N3T/22 .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette.

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály
Nánási Zsolt osztályvezető, Gazdasági
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdések:

1 . A Legelő utca 62. szám alatti önkormányzati tulajdonú porta miatt keresték meg. A
terület előtt lévő épületben az előző bérlő lovakat tartott és a kerítést letiporta, hogy tudjon
legeltetni. Maga a porta teljesen elhanyagolt, tele van fűvel, és az utána lévő portára már
ránőnek az akác növéseknek az ágai. Azt kérték tőle a lakók, hogy ezt rendezzék, mert az a
kerítés, amit a másik porta tulajdonosa készített, kezd tönkre menni.

2. A Prágai utcáról keresték meg, de a Lengyel Lajos utca jobb oldalán lévő kis utcák
mindegyikére érvényes, hogy úgy parkolnak az utcákban lakók, hogy semmiféle rend nincs. Ha
az egyik autó megáll, akkor a másik úgy áll meg, hogy a két autó között egy harmadik már nem
tud elmenni. Még a mentő sem tud ilyen esetben elmenni. Kérdése: milyen megoldás lehetséges
ilyen esetben? A lakók megegyezése kell vagy valamilyen módon lehet szabályozni a parkolást
ezekben az utcákban?

Válaszok:

1 . A Legelő u. 62. szám alatti ingatlan rendbetétele időközben megtörtént.

2. A közúti közlekedés szabályairól szóló 1/1975. (II. 5.) KPM-BM együttes rendelet
(KRESZ) szabályozza a megállást:

„40. (5) Tilos megállni:
(...)
b) ahol ajármű és az úttesten levő záróvonal vagy ajármű és az úttest másik szélén álló
jármű között legalább három méter széles hely nem marad”
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Ezekben az utcákban ugyanezen rendelet 40. -ának alábbi bekezdését is megszegik:
‘, (8) A járdán - részben vagy teUes terjedelemben - csak akkor szabad megállni, ha

a) aztjelzó’tábla vagy útburkolat/jel megengedi,
b) ajármű ajárda szélességének legfeebb afelétfoglaa eL
c) ajárdán a gyalogosok közlekedésére legalább 1,5 méter szabadon marad, és
d) ajármul tengelyterhelése az 1000 kg-ot nem haladja meg.”

A megállás szabályainak megszegését a rendőrség és a közterület felügyelet is szankcionálhatja.
A „Megállni tilos” táblák kihelyezése a fentiek miatt felesleges.

Kérem válaszaim elfogadását.

Békés 2022. június 24.

;Kálmán Tibor
polgármester j



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2022. június 30-i ülésére

Sorszám: Tárgy.

Deákné Pomonkos

-y/22 . válasz
Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Asszony!

Interpellációs kérdések:

1 . A tegnapi nap folyamán érkezett a Malomasszonykert utcai lakóközösségtől egy
aláírásokkal ellátott levél, amelyben különféle kérések vannak megfogalmazva (a levelet
mellékeljük a jelen interpellációs válaszhoz).

2. A Cseresznye utca és Szent Pál sor nagy kereszteződése nagyon veszélyes forgalmi
átkelési csomópont. Megköszönte a polgárőrök folyamatos segítségnyújtását, hiszen a tél
folyamán észrevehető volt, hogy veszélyes ez az átkelőhely, ezért a polgárőrök már akkor is
segítettek a Hepp Ferenc iskolának a diákok közlekedésében. Ezen a csomóponton jelenleg is
jelen vannak a közlekedést segítő polgárőrök, azonban megnyugtató megoldás kell találni erre
a csomópontra a környéken élők érdekében. Egy felnőtt ember jelezte a mai napon, hogy már
inkább a Mézüzem felé kanyarodik a Malomasszonykertből, mert annyira beláthatatlan ez a
kereszteződés.

3. A Fáy utcai sétánnyal kapcsolatban észrevétel, kérés, hogy a sétány csatorna felőli
oldalára helyezzenek ki korlátot. Ez a kisgyermekes családoknak, a szabadidős programok
esetében fontos lenne, hiszen babakocsival, gyermek biciklivel, kismotorral veszélyes ezen a
szakaszon úgy közlekedni, hogy a csatománál nincs korlát.

Válaszok:

1 . A levél tartalmának egy része megválaszolásra került a testületi ülésen. Ezen felül az
alábbi válaszokat adjuk:
A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Kft feladatát képezi az interpellációban kért munkák
egy része, felhívtuk figyelmüket elvégzésére. Kivétel ez alól a betonszállítás és —törés, az
építési/bontási hulladékot az arra kijelölt szemétlerakó helyen lehet csak elhelyezni a hulladék
tulajdonosának térítés ellenében — Békés vonatkozásában ez a Vésztői Hulladékudvar.
Az egész városban ugyanolyan közvilágítási fényforrások kerültek felszerelésre 2014-ben,
panasz ezekre nem volt.
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2. A csomópontban kijelölt gyalogátkelőhely van, a Személyes tapasztalataink szerint
valóban fokozott körültekintést igényel a használata, de a belátást korlátozó ingatlanok
lebontása most nem megoldható.

3. Az Élővízcsatoma melletti sétányoknál korlát elhelyezését jelen pillanatban nem
támogatjuk, a költsége kb. 20 millió forint lenne.

Kérem válaszaim elfogadását.

Békés, 2022. június 24.

Kálmán Tibor
polgármester (
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Békés Város Önkormányzata

Deákné Domonkos Julianna Képviselő Asszony részére!

Békés Malomasszonykert utcai Lakóközösség levele

Tisztelt Képviselő Asszony!

Személyes beszélgetésünk alapján a ív3alomasszonykert utcai lakáközösség

észrevételeit, problémáit foglaljuk írásba!

A közút: az utca kertek felé vezető szakasza az elmúlt években nagyon rossz

műszaki állapotba került a nagy és súlyos forgalom miatt. Az úttest

keskenysége miatt kétsávú forgalomra alkalmatlan, ezért több, mint tíz évvel

ezelőtt az önkormányzat az út kibővítésének útalapját elkészítette, aztuán azt

az ígéretet kaptuk, hogy rövid időn belül megkapja az aszfalt burkolatot is és

ezáltal megfelelő szélességű lesz az út a megnövekedett forgalomhoz. Ez nem

történt meg azáta sem.

EL az út továbbá a mai formájában alkalmatlan a kertekben életvitelszerűen

laká emberek, családok számára, akiknek száma az elmúlt 20 évben néhány

főrál, közel 1000 emberre duzzadt.

Ajárdák: nem csak a mi utcánkban, hanem a Malornasszuriykert teljes

területén, valamint a város nagyrészén is elmozdult, töredezett, rossz

minőségűek a járdák, babakocsival, kisgyermek járműveI alkalmatlan a

h a szn álat ra .

A földgáz bekerített központjának környezete: a körgát közvetlen lábánál

telepített földgáz elosztá központ környezete rendezetlen, igénytlen.

A körgát és a csatorna környezete: a gát területe évek áta rendezetlen,

igénytelen. A csatorna teljes környezete állandáan rendezetlen, tele van

szeméttel. Esztétikai szempontbál a Malomasszonykert laká és pihenőövezet

kezdeténél nagyon sokat ront.

A Malomasszonykert utc végén lévő közkifolyá környéke sokszor szemetes és

rendezetlen .

Lakó- és pihenőövezet kérése: kérjük az egész Malomasszonykert területére a

laká, és pihenőövezetté nyilvánítását, közúti táblával és sebességkorlátozá

táblával ellátOa!



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2022. június 30-i ülésére

Teherforgalom megszüntetése:
Az elmúlt hetekben azt tapasztaltuk, hogy a Malomasszonykert utca kertek felé
kivezető szakaszán hatalmas és túlsúlyos teherautók közlekednek bontási
betontörmeléket száMítva, amennyel tovább rongálják az úttest rossz műszaki
állapotát, az utca elején elhelyezett 3,5 t tiltó tábla ellenére, nem kis zajjal és
porral zavarva az utcában élők nyugalmát. Esőzés alkalmával az út

aszfaltozatlan részét olyannyira „összevágták” ezek a tehergépjárművek, hogy

az utcában élők, szó szerint bokáig jártfl a bejárókra felhordott sárban!

Kérjük ennek megszüntetését!

A Malomasszonykert utca és a Zöldfa utca találkozásánál az ún. „Y” kanyarban
ki kellene egyenesíteni, szélesíteni az utat a kereszteződésnél a jobb és
biztonságosabb beláthatóság érdekében, mert balesetveszélyes ! A kertek felőli
üt ágának kiegyenesítése a Malomasszonykert utca fentibb szakaszának
csatla kozásához!

A Cseresznye utca és a Szent Pál sor nagykeresztezödése egy nagyon veszélyes

forgalmi, átkelési csomópont mind a gyalogos, kerekpáros és járműves
forgalom számára is.
Hatalmas a forgalom, az autók az egyenes útszakasz, valamint. a

városközponttól való távolodás miatt a megengedett sebességnél jóval

gyorsabban közlekednek. A zebránál várakozó gyalogosoknak, kerékp ár usoknak

nem mutatnak megállási hajlandóságot! Erre megoldásként legalább egy

narancssárga villogó jelzőlámpa kellene!

Közvilágítás: az utcában a közvilágítás nem megfelelő, ugyanis néhány évvel

ezelőtt, miután az izzók kicserlélésre kerültek, azóta az éjszakai világítás nem

elegendő. Ennek is kérnénk megoldását!

A Fáy utcai sétánnyal kapcsolatban nagyon fontos észrevétel, kérés, hogy a

sétány csatorna felőli oldalára mindenképpen korlát szükségeltetik.
Kiválóan alkalmas családda!, babakocsival, kisgyermekkel, kisbiciklivel,
kismotorral, viszont a csatorna közvetlen közelsége miatt nagyon veszélyes!

Ezúton kérjük Tisztelt Képviselő Asszonyt, hogy fenti kéréseink, problémáink

megoldását szorgalmazzák, hogy lakókörnyezetünkben normális minőségben

élhessünk!

Békés, 2022. 03. 08.
Tisztelettel, a#Malomasszonykert utcában élő Családok
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Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdések:

A 2022. május 26-i Képviselő-testületi ülésen két, az Önkormányzat tulajdonát képező
gazdasági társaság vonatkozásában tett fel kérdéseket Földesi Mihály képviselő.

Válaszok:

A feltett valamennyi kérdésre vonatkozóan csatoljuk az ügyvezetők válaszleveleit.

Kérem válaszaim elfogadását.

Békés, 2022. június 24.

Tárgy:Sorszám:

Ny/22.
Földesi Mihály

Döntéshozatal módja:

interpellációs válasz

Egyszerű többség

Tárgyalás módja:

Nyílt ülés
Előkészítette.

Dr. Pappné Darida Andrea
ügyvezető, Békés Városi Kulturális
Nonprofit Kit.,
Nagy Richárd ügyvezető, BFKC Kft.

Kálmán Tibor
polgármester (
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i4r válasz a KT ülésen feltett kérdésekre

Tisztelt Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság!

.A 2022. év május 26. napján tartott Képviselő-testületi ülésen feltett kérdésekre az alábbi válaszokat
adom:

I A rövid lejáratú kötelezettségek tekintetében a legnagyobb részt a 2021 . decemberében
aktuális bér-, adó- és járulék költségek teszik ki (melyek 2022. január 10-ig kerültek
kifizetésre), illetve jelen sorhoz minimális szállitói követelés tartozik.

2. A nettó árbevétel jellemzően a hazai rendezésű mérkőzéseken a belépőjegyek értékesítéséből
folyt be, illetve a Magyar Kézilabda Szövetség által szabályozott játékosok eligazolása után
kapott nevelési költségtérítésből áll.

3 ‘ Az eredménykimutatás kapcsán az egyéb bevételek között a látvány-csapatsport támogatás,
ötkormányzati támogatás és egyéb támogatóktól kapott összegek szerepelnek.

Békés, 2022.06.09.

j
Tisztelettel: í

‚

Nag ichárd
ügezető

Békési Férfi Kézilabda Kft.
+36 20 947 7126

kést jérfí Kézita1’ Kit
13 563QBéké5,

u 7FSZ2

m287499204



Tisztelt Földesi Mihály Képviselő Úr!

A 2022. május 26-i Békés város testületi ülésén feltett kérdéseire, az alábbi válaszokat adja a Békés

Városi Kulturális Nonprofit Kft. könyvelője:

- Békés Város Önkormányzata nem 3000.000,- Ft támogatást adott, hanem a társasági

szerződés szerint, mint tulajdonos a társaság rendelkezésére bocsátotta a jegyzett tőke

összegét, azaz 3OOO.OOO,-Ft-ot.

- Az Önkormányzat a működési költségek fedezetére 2021.12.06-án átutalt 1500.000,- Ftot.

- A KFT 2021. évben működési költségekre 414.605,- Ft-ot költött, tehát a rendelkezésünkre

lIó 1500.000,- Ft-ból megmaradt 1.085395,- FT. Amennyiben ezt az összeget nem

határotjuk el a 2022. évben felmerülő további költségekre, akkor, mint bevétel a társasági

adó alapját képezte volna, melyet 98.000,- Ft társasági adófizetési kötelezettség terhelne.

Ezen adáfizetés elkerülése érdekében határoztunk a bevétel elhatárolása mellett.

- Készült eredmény kimutatás, csak nullás,

BS’4tO$i $turáis özpOfl’
Békés, 2022. Június 7.

. Múzeum es Sport ? 2
3O BS ant

pdÖszám 2752u

Dr. Pappné Darida Andrea
ügyvezető



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2022. június 30-i ülésére

Sorszám: Tárgy:

Molnár Gábor

37/22 .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdések:

1 . Rácz Attila képviselő körzetéből keresték meg, hogy a Táncsies Mihály utcáról
lefordulva a Pusztaszeri utcára (Vízmű háta mögött) van egy 50 méteres utcaszakasz, ami
tizenéve nagyon rossz állapotban van. Az arra lakók kérik ennek a javítását, szeretnék, ha ezt
az 50 méteres szakaszt újra betonoznák, hiszen nem is bitumenes, hanem betonút.

2. A Galamb utca 1 -9. szám alatti lakosok is megkeresték, hogy ezt a szakaszt töltsék fel,
mert ez a legrosszabb szakasz az egész utcában. A többi szakaszt is jó lenne feltölteni, de ha
nem megoldható, akkor legalább az 1 -9. szám közötti szakaszt tegyék rendbe. Töltött útról van
szó, és az utca eleje nagyon rossz állapotban van.

Válaszok:

1 . A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Kft feladatát képezi az interpellációban kért
munka, felhívtuk figyelmüket elvégzésére.
2. A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Kft feladatát képezi az interpellációban kért
munka, felhívtuk figyelmüket elvégzésére.

Kérem válaszaim elfogadását.

Békés, 2022. június 24.

Káli án Tibor
polgarmester
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Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

A városban autóval, gyalog és kerékpárral szokott közlekedni, így tapasztalta, hogy a Kert utca
és a Gagarin utca burkolata nagyon rossz, ezért kérte, hogy amikor a BKSZ Kft-nek lesz erre
kapacitása, végezze cl az útburkolat javítását, kátyúzását.

Válasz:

A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Kft feladatát képezi az interpellációban kért munka,
felhívtuk figyelmüket elvégzésére.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2022. június 24.
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